
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 19/2019 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 584/2019                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης της Ο.Ε. για την 
αναμόρφωση (11η) προϋπολογισμού και ετησίου 
προγράμματος δράσης Δ.Βέροιας, έτους 2019 

 
Σήμερα 16 Σεπτεμβρίου του έτους 2019 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 12-9-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του 
ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                                      Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. Ρίζος, 5) 
Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. 
Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) Θ. Κορωνάς, 12) Α. Λαζαρίδης, 13) 
Α.Σιδηρόπουλος, 14)Α.Δέλλας, 15)Λ.Ασλανίδης, 16)Γ.Μπατσαρά, 17) Σ. 
Τζήμα, 18) Ε.Κελεσίδης, 19)Κ.Βασιλειάδης, 20) Κ.Παλουκίδης, 21) 
Δ.Πυρινός, 22)Χ.Τσιούντας, 23) Π.Παυλίδης, 24) Μ. Σουμελίδης, 25) 
Θ.Καζαντζίδης 26) Γ.Γουλτίδης, 27) Γ.Μιχαηλίδης, 28)Χ.Κελεσίδης, 29) 
Ν.Αγγέλου, 30) Α.Μαρκούλης, 31) Κ.Τροχόπουλος, 32) Σ.Στουγιάννος, 
33)Κ.Θεοδωρίδης, 34) Π.Μουχτάρη, 35) Α.Συμεωνίδου, 36)Δ.Τσανακτσίδης, 
37) Δ.Ράλλη, 38) Γ.Δεμερτζίδης, 39) Γ.Μελιόπουλος, 40) Ι.Τσαναξίδης. 

Ν.Λαζόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης, Σ.Κωτσιαντής, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης, Χ.Κεφτές 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, Γ.Λιλιόπουλος, Κ. 
Τζήμας, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, Χ.Βενετικίδης, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, 
Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Η.Καραμήτσος 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μπατσαρά, Ι.Τσαναξίδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ.Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μπατσαρά, 
Ι.Τσαναξίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 567/2019 απόφασης προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 569/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Χ.Τσιούντας 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 570/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Μαρκούλης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 571/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Μαρκούλης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 584/2019 απόφασης προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος και αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, 
Ν.Αγγέλου, Κ.Θεοδωρίδης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 585/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Θεοδωρίδης, Ν.Αγγέλου και αποχώρησε ο 
κ.Θ.Καζαντζίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 586/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης, Δ.Τσανακτσίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 592/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Μπατσαρά 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 594/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Μπατσαρά, Δ.Τσανακτσίδης και 
αποχώρησε η κ. Α.Συμεωνίδου 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 598/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Τσαναξίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 599/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Δεμερτζίδης, Δ.Ράλλη 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 600/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Γ.Δεμερτζίδης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 627/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ.Θ.Θεοδωρίδης 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 160/2019 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την 
οποία αυτή εισηγείται στο Δ.Σ.: 

Ι) Την Αναμόρφωση (11η) του Προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2019, ως εξής: 
Α) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου ΚΑ:90.9111.001 

ποσό 27.437,42€ από τον ΚΑ:30.7323.007 με τίτλο «Ενδοδημοτική οδοποιία Δημοτικής Ενότητας 
Βέροιας» και χρηματοδότηση ΣΑΤΑ και δημιουργεί τρεις νέες πιστώσεις, ως εξής: 1) Τον 
ΚΑ:35.7322.003 «Ανακατασκευή παιδικών χαρών Δ.Ε. Δοβρά για πιστοποίηση (2016)» με ποσό 
4.798,62€, 2) Τον ΚΑ:35.7322.004 «Ανακατασκευή παιδικών χαρών Δ.Ε. Απ.Παύλου για 
πιστοποίηση (2016)» με ποσό 9.966,24€ και 3) Τον ΚΑ:35.7322.005 «Ανακατασκευή παιδικών 
χαρών Δ.Ε. Μακεδονίδος για πιστοποίηση (2016)» με ποσό 12.672,56€ και χρηματοδότηση 
ΣΑΤΑ. 

Β) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου ΚΑ:90.9111.001 
ποσό 24.000,00€ από τον ΚΑ:10.6011.001 με τίτλο «Τακτικές αποδοχές (περιλαμβάνονται 
βασικός μισθός, δώρα εορτών, γενικά και ειδικά τακτικά επιδόματα)» και ενισχύει τις παρακάτω 
πιστώσεις, ως εξής: 1) Τον ΚΑ:50.6011.001 με τίτλο «Τακτικές αποδοχές (περιλαμβάνονται 
βασικός μισθός, δώρα εορτών, γενικά και ειδικά τακτικά επιδόματα)» με το ποσό των 18.500,00€ 
και 2) Τον ΚΑ:50.6051.001 με τίτλο «Εργοδοτικές εισφορές προσωπικού με σύμβαση Δημοσίου 
Δικαίου» με το ποσό των 5.500,00€. 

ΙΙ) Την Τροποποίηση του Ετησίου Προγράμματος Δράσης (Ε.Π.Δ.) έτους 2019. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γουλτίδης: Αν κατάλαβα καλά εμείς στην προηγούμενη θητεία μας δίναμε παρατάσεις 

χωρίς να είναι εγγεγραμμένο στον προϋπολογισμό το έργο; 
Παυλίδης: Να είμαστε ειλικρινείς μεταξύ μας αν είναι λάθος να μην επαναληφθεί αλλά 

επειδή αυτά τα έργα κωλυσιεργούν γιατί γίνονται αυτά τα ατοπήματα ή όταν ερχόμαστε να 
ψηφίσουμε εμείς απορούμε γιατί φτάσαμε Σεπτέμβριο και λέει εκ παραδρομής. Έπρεπε να 
περάσουν τόσοι μήνες για να ανακαλυφθεί η παραδρομή; Αυτό το έργο δεν ήταν σε συνέχεια; Το 
παρακολουθούσε κάποιος;  

Διαβάζουμε στα sites ή στις εφημερίδες ότι τα Τρίκαλα πιστοποίησαν 47 παιδικές χαρές, 
εμείς εδώ πάμε να κάνουμε 7 και γίνονται τέτοια. Άκουσα από τα άτομα που ήταν στην επιτροπή 
ότι η καθυστέρηση ήταν γιατί δεν βρισκόταν ο τάπητας, γιατί δε βρισκόταν το τάδε υλικό, είναι 
αυτή η πραγματική αιτία; Δεν μπορώ να το πιστέψω. Οι άλλοι πιστοποιούν παιδικές χαρές και 
βρίσκουν και τάπητες και τα πάντα  και έχουν φτάσει 47 και έχουν πάρει και ειδικά αμάξια για να 
συντηρούν τις παιδικές χαρές, εμείς εδώ δεν καταλαβαίνω, αυτό εδώ πως γίνεται; Να μην υπάρχει 
προϋπολογισμός, να δίνεται παράταση και να έρχεται εκ παραδρομής μετά από τόσο καιρό, ποιος 
το παρακολουθεί το έργο, τι γίνεται;  

Εμείς δεν θα ψηφίσουμε κατά γιατί πρόκειται για παιδικές χαρές, θα ψηφίσουμε λευκό. 
Γουλτίδης: Επειδή είστε τεχνικός και καταλάβατε τι είπα, θέτω ξανά το ερώτημα, δίναμε 

παρατάσεις σε εργολάβο χωρίς να είναι εγγεγραμμένο το ποσό στον προϋπολογισμό; Αυτό θέλω 
να απαντηθεί. 

Ασλάνογλου: Την εποχή που δίναμε παρατάσεις το έργο ήταν γραμμένο στον 
προϋπολογισμό. Προσέξτε όμως τι συμβαίνει, στο τέλος της χρονιάς αναγκαζόμασταν να 
γράψουμε ξανά από την αρχή ότι το έργο είναι συνεχιζόμενο και το περνούσαμε ξανά στον 
προϋπολογισμό. Αυτό εκ παραδρομής δεν γράφηκε, έχει γίνει για όλα τα συνεχόμενα, ένα από 
αυτά έχει ξεφύγει.  

Το γράφουμε τώρα στον προϋπολογισμό, αντί να κάνουμε την πρώτη αναμόρφωση για τα 
συνεχιζόμενα έργα, γιατί ο προϋπολογισμός συντάσσεται αυτό τον καιρό με δεδομένα που 
αρχίζουν από το 2017. Επομένως στην πρώτη αναμόρφωση είναι και τα συνεχιζόμενα.  Τώρα που 
αντιμετωπίζουμε το πρόβλημα το βάζουμε, δεν είναι κάτι απίθανο. 

Παπαδόπουλος: Αντιμετωπίστηκε το πρόβλημα τη στιγμή που ήρθε ο λογαριασμός. Η 
παραδρομή προέκυψε όπως είπε ο κ.Ασλάνογλου στις τροποποιήσεις των συνεχιζόμενων έργων. 
Όταν ήρθε ο λογαριασμός ενώ είχε γίνει μια ενέργεια δεν είχε ολοκληρωθεί. Εμείς έχουμε 9 
πιστοποιημένες παιδικές χαρές, 25 σε διαδικασία πιστοποίησης έχει γίνει ο έλεγχος και 
ολοκληρώνονται οι παρατηρήσεις, τις 9 τις είχαμε πριν τις 47, η πιστοποίηση είναι για ένα χρόνο. 
Να μην στεκόμαστε σε τέτοια κι αναφέρουμε άλλες πόλεις, μπορείτε να ζητήσετε από εμάς τι 
έχουμε κάνει και μετά. Το αν υπάρχει μια δυσλειτουργία σε ένα έργο εκεί να το αποδεχτούμε να 
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το συζητήσουμε. Το να γίνονται ερωτήματα, αν επιμένουμε σε κάποια πράγματα, μπορεί να 
προκύψουν προβλήματα στο έργο, αυτό είναι επιλογή του καθενός και ας το κάνει. 

Παυλίδης: Επειδή ξεκίνησε ένας ανταγωνισμός του αντιδημάρχου ποια πόλη είναι πρώτη, 
οι Σέρρες και μετά εμείς, ειπώθηκε κάτι να μην πάρουμε τα Τρίκαλα, να πάρουμε το Κιλκίς. Αλλά 
είπατε μόνοι σας ένα ερώτημα ότι αυτός ο άνθρωπος έφερε τιμολόγιο και έτσι το ανακαλύψαμε. 
Δηλαδή αυτός έκοψε το τιμολόγιο σε μια προθεσμία, είναι άκυρο; 

Παπαδόπουλος: Έφερε τα χαρτιά του λογαριασμού. 
Γουλτίδης: Κε Παπαδόπουλε είπατε ότι είναι το έργο συνεχιζόμενο, πόσες πληρωμές έχετε 

κάνει στον ανάδοχο μέχρι τώρα; Είναι η πρώτη; Γιατί αν είναι η πρώτη εγείρει πολλά 
ερωτηματικά, αν είναι η δεύτερη ναι είναι συνεχιζόμενο αλλά ένα συνεχιζόμενο έργο ξεχάσατε να 
τα βάλετε στον προϋπολογισμό; Αυτήν τη στιγμή καλώς ή κακώς είμαστε παράτυποι. Δεν μπορείς 
ένα έργο να το δίνεις παράταση όταν δεν είναι εγγεγραμμένο στον προϋπολογισμό, σαν να μην 
υπάρχει. 

Παπαδόπουλος: Έχει πληρωθεί ο πρώτος λογαριασμός, τα υπόλοιπα δύο είχαν δέσμευση 
για ποσό που είχε καταθέσει στον πρώτο λογαριασμό, αυτός ο λογαριασμός είχε κατατεθεί, είχαν 
δέσμευση για το ποσό αυτό και δεν είχαν δέσμευση για το υπόλοιπο του έργου. Ουσιαστικά η 
δέσμευση είναι για το υπόλοιπο του έργου. Για τον πρώτο λογαριασμό που είχε κατατεθεί το 
προηγούμενο έτος είναι δεσμευμένο το ποσό. Μπαίνουμε στην ουσία ενός θέματος το οποίο θα 
μας απασχολήσει ξανά, αν δεν προλάβει να κλείσει το έργο μέχρι 30/9 που πρέπει να πάει 
τροποποίηση προϋπολογισμού να εγκριθεί να έρθει και να γίνουν διαδικασίες το θεωρώ δύσκολο, 
θα έχετε όλοι τη δυνατότητα. Σήμερα ψηφίζουμε την ψήφιση του προϋπολογισμού για να γίνει η 
παραδρομή που ανέφερε ο αντιδήμαρχος οικονομικών. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Ο.Ε.; 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Π.Μουχτάρη, Π.Παυλίδης, Θ.Καζαντζίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Κελεσίδης 
Υπέρ της εισήγησης της Ο.Ε. ψήφισαν οι υπόλοιποι δημοτικοί σύμβουλοι 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 160/2019 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
2.- Την ανάγκη αναμόρφωσης του προϋπολογισμού και του ετησίου προγράμματος δράσης του 
Δήμου έτους 2019, για την εγγραφή και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων  
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 
ν.4555/2018, του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 
4555/2018, των άρθρων 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), του άρθρου 4 του Π.Δ. 
185/2007, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 4 του Π.Δ. 89/2011, ως και αυτές του άρθρου 8 του 
από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και κοινοτήτων» 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Ι) Την Αναμόρφωση (10η) του Προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2019, ως εξής: 
Α) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (ΚΑ:90.9111.001) 

ποσό 27.437,42€ από τον ΚΑ:30.7323.007 με τίτλο «Ενδοδημοτική οδοποιία Δημοτικής Ενότητας 
Βέροιας» και χρηματοδότηση ΣΑΤΑ και δημιουργεί τρεις νέες πιστώσεις με Κ.Α.: 1) 35.7322.003 
και τίτλο «Ανακατασκευή παιδικών χαρών Δ.Ε. Δοβρά για πιστοποίηση (2016)» με ποσό 
4.798,62€, 2) 35.7322.004 και τίτλο «Ανακατασκευή παιδικών χαρών Δ.Ε. Απ.Παύλου για 
πιστοποίηση (2016)» με ποσό 9.966,24€ και 3) 35.7322.005 και τίτλο «Ανακατασκευή παιδικών 
χαρών Δ.Ε. Μακεδονίδος για πιστοποίηση (2016)» με ποσό 12.672,56€ και χρηματοδότηση 
ΣΑΤΑ. 

Β) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (ΚΑ:90.9111.001) 
ποσό 24.000,00€ από τον ΚΑ:10.6011.001 με τίτλο «Τακτικές αποδοχές (περιλαμβάνονται 
βασικός μισθός, δώρα εορτών, γενικά και ειδικά τακτικά επιδόματα)» και ενισχύει τις παρακάτω 
πιστώσεις με Κ.Α.: 1) 50.6011.001 και τίτλο «Τακτικές αποδοχές (περιλαμβάνονται βασικός 
μισθός, δώρα εορτών, γενικά και ειδικά τακτικά επιδόματα)» με ποσό 18.500,00€ και 2) 
50.6051.001 και τίτλο «Εργοδοτικές εισφορές προσωπικού με σύμβαση Δημοσίου Δικαίου» με 
ποσό 5.500,00€. 

ΙΙ) Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης έτους 2019. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  584 / 2019 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 
 

Μιχαήλ Σουμελίδης 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  
Β. Παπαδόπουλος  Χ. Κεχαΐδης  
Σ. Ασλάνογλου  Σ. Κωτσιαντής  
Κ. Ρίζος  Α. Τσιφλίδης  
Θ. Θεοδωρίδης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Α. Τσαχουρίδης  Ι. Καραγιάννης  
Σ. Διαμάντης  Χ. Κεφτές  
Β. Λυκοστράτης     
Κ. Γρηγοριάδης     
Λ. Ακριβόπουλος     
Θ. Κορωνάς     
Α. Σιδηρόπουλος     
Α. Δέλλας     
Λ. Ασλανίδης     
Γ. Μπατσαρά     
Σ. Τζήμα     
Ε. Κελεσίδης     
Κ. Βασιλειάδης     
Κ. Παλουκίδης     
Δ. Πυρινός     
Χ. Τσιούντας     
Π. Παυλίδης     
Θ. Καζαντζίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Χ. Κελεσίδης     
Ν. Αγγέλου     
Α. Μαρκούλης     
Κ. Τροχόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-9-2019 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
Κ. Θεοδωρίδης 
Π. Μουχτάρη 
Α. Συμεωνίδου 
Δ. Τσανακτσίδης 
Δ. Ράλλη 
Γ. Δεμερτζίδης 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι.  Τσαναξίδης 
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